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Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

,,Ön szerint valóban nincsenek túlterhelve a magyar diákok?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön államtitkára Dr. Bódis József Úr azt nyilatkozta, hogy a magyar diákok túlterheltsége csak
egy ,,nem alátámasztható sztereotípia". Az elmúlt időszakban mikor beszélt olyan szülővel, akinek a
gyereke általános iskolába, vagy köziskolába jár? Ezeknek a gyerekeknek gyakran van nulladik,
illetve hetedik, és nyolcadik órájuk is. A tananyag elsajátítása csak ez után kezdődik, ami azt jelenti,
hogy délután 15:00 és 15:30 között érnek haza, majd ülnek le tanulni, és kezdik el a házi feladatát
megcsinálását, az anyagok elsajátítását.

Tisztelt Miniszter Úr!

A gyerekek túlterheltsége kapcsán a következő kérdéseim lennének:

Ön szerint valóban nincsenek túlterhelve a magyar diákok?
Mi lenne, ha beszélne olyan szülővel, akinek a gyereke ilyen iskolába jár?
Ön szerint normális, ha egy középiskolásnak nulladik órája is van, és gyakran van nyolcadik
órája is? Ön szerint ezt lehet túlterheltségnek nevezni?
Amennyiben nem, abban az esetben Ön és Államtitkára mit tekint túlterheltségnek, hány
órát?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018.július 25.
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